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ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 

 

PRECS: 

1. Al passeig del Cavaio, fa setmanes que hi ha material per recollir de la temporada de platges, 
com també les boies desenganxades al mig del mar. També trobem altre material a la platja 
de la Picordia. Preguem al govern que retiri  tot el que queda, atès que pot ser un impediment 
per a les persones que passegen i les boies poden acabar sent residus a mar. 
 

2. Veïns de diverses zones d’Arenys ens han enviat imatges de les papereres desbordades 
durant el cap de setmana. Preguem al govern que revisi el circuit de neteja que s’està fent 
i/o el reforci.   
 

3. Hem pogut comprovar que la passarel·la de formigó de la platja de la Picordia està trencada 
des de fa mes de 1 mes. Preguem al govern que la reparin. 
 

4. El semàfor que hi ha a la cantonada del carrer Calella, fa unes setmanes que ha 
desaparegut. Preguem al govern que el reposin, atès que els cotxes que van direcció Arenys 
de Munt, se’l salten perquè no es fixen amb el semàfor de l’altre costat. 
 

5. Fa dies que una família de porcs senglars baixen a la zona dels Colors. Preguem al govern 
que porti un control sobre aquest fet i que si es necessari que s’actui, atès que és una zona 
amb molts de infants.    
 

 

 

 

PREGUNTES:  

 
1. Ens han informat que a l’Escola Sinera i a l’Escola Joan Maragall fa casi 1 mes que tenen 

un conserge de baixa. Ens podria informar el regidor d’Educació quins son els passos que 
s’estan fent i com estan gestionant el mentrestant?  
 

2. El govern ha manifestat que te intenció de fer algunes intervencions pensades a la tercera 
pista. Ens agradaria saber si s’han plantejat poder adequar un lavabo perquè els infants no 
hagin d’anar sols fins el pavelló cada cop que ho necessiten.  
 

3. Ens informem usuaris que el divendres a la tarda la pista del Mare Paula estava tancada, 
podríem saber el perquè s’aquest a decisió?  
 

4. El govern ha anunciat que no hi haurà vaga de treballadors de l’empresa que recull la brossa, 
tal i com s’havia anunciat. Ens podria explicar el govern quines eren les queixes dels 
treballadors, com s’ha solucionat i a quins acords s’ha arribat?  
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5. Després de rebre el contrainforme per part dels redactors del projecte de les Clarisses on 
neguen les deficiències del projecte amb l’argumentació corresponent. Com te el govern 
previst procedir? 
 

6. Ens podria explicar el regidor de Participació ciutadana en quin procés es troben les 
propostes que van sortir escollides per la ciutadania el darrer any? Quina previsió hi ha 
perquè es portin a terme?  
 

7. Hem pogut veure pels canals oficials de comunicació que s’ha tingut una reunió amb 
l’Agència Catalana de l’Habitatge. Ens podria explicar el govern com ha anat i a quins punts 
comuns s’ha arribat?  
 

8. Davant la imminent aprovació definitiva de l’ordenança de mobilitat, te el govern previst fer 
una campanya informativa a la vila?  
 

9. Ens podria dir el govern quantes reunions s’han mantingut amb les fundacions que portaran 
els habitatges del Bareu i a quins acords s’ha arribat? 


